

Title (en)

VOLATILE PRODUCT DIFFUSER PROVIDED WITH A MODULABLE REGENERATION SUBSTRATE.

Title (de)

VERDUNSTER VON FLÜCHTIGEN STOFFEN, DER MIT EINEM SUBSTRAT MIT REGULIERBARER WIEDERHERSTELLUNG VERSEHEN IST.

Title (fr)

DIFFUSEUR DE PRODUIT VOLATIL MUNI D'UN SUBSTRAT A REGENERATION MODULABLE.

Publication

**EP 0167536 A1 19860115 (FR)**

Application

**EP 84902588 A 19840629**

Priority

MC 1647 A 19830701

Abstract (en)

[origin: WO8500290A1] The variable aeration casing (67) comprises a central recess (68) enabling to integrate a tank (65) forming a relief floral decoration, the aeration openings (65) being arranged on the rim formed by an oblique wall of which the inclination converges in the direction of the axial point of the tank face. The internal part is provided with means to cooperate for adapting the tank and an absorbing substrate so that the latter is more or less regenerated by a volatile product contained in the tank provided with an index of which the positioning enables to vary the impregnation of the substrate in relation to the desired volatilisation and to stop it during non utilization periods, either by varying the level of a puncturable prominence or by varying the liquid level.

Abstract (fr)

Le boîtier à aération variable (67) comporte un retrait central (68) permettant d'intégrer un réservoir (65) formant un décor floral en relief, les ouvertures d'aération (69) sont situées sur le pourtour formé par une paroi oblique dont l'inclinaison converge en direction du point axial de la face du réservoir. La partie interne est munie de moyens pour coopérer à l'adaptation du réservoir et d'un substrat absorbant de façon à ce qu'il soit plus ou moins régénéré par un produit volatil contenu dans le réservoir muni d'un index dont le positionnement permet de faire varier l'imprégnation du substrat en rapport de la volatilisation souhaitée et de l'interrompre dans les périodes de non utilisation, soit en faisant varier le niveau d'une proéminence perforable, soit en faisant varier le niveau du liquide.

IPC 1-7

**A61L 9/12**

IPC 8 full level

**A61L 9/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61L 9/12** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8500290A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8500290 A1 19850131**; AU 3104284 A 19850207; EP 0167536 A1 19860115; MC 1606 A1 19850509

DOCDB simple family (application)

**FR 8400163 W 19840629**; AU 3104284 A 19840629; EP 84902588 A 19840629; MC 1647 A 19830701